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To S126 EE eins ni);INE)IEE @ ins ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Thur 7/16/2020 5:45:57 PM

Subject: RE: Garantie Mediq

Received: Thur 7/16/2020 5:45:57 PM

Prima lijn. Maar het ging nu toch niet om bedragen, daarom snap ik t jiet, ik heb niet alle mails kunnen lezen wellicht

daardoor

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEEBEEN0 ninvws ol>
Datum: donderdag 16 jul. 2020 7:35 PM

Aan:ECREEa minvws n>.[INIIEIEEE)BEESGinvs o>
Onderwerp: RE: Garantie Mediq

€ 23,1 min. is het bedrag ex BTW dat op zeer korte termijn nodig is voor de testmaterialen. Dus dat is sowieso al niet genoeg.

Dat impliceert dat we voor elke aankoop naar de MR en de Kamer moeten. Dan hebben we ook niet in de garantieovereenkomst
en in het Toetsingskader opgenomen.
Ik stel voor dat we punt drie niet doen en het dan maar laten uitvechten tussen de partijleider van het CDA en zijn partijgenoot.

ver:ICE)EEEe rir >Verzonden: donderdag 16 juli 2020 19:28

Aan:ICEEDN)BESETo minvws.n >; [INEEEECN)<BEXED© invws.ni>
Onderwerp: FW: Garantie Mediq

Zsm 1s eerste mogelijkheid coronabrief (ergens aug?), isb 1s ook augustus, de 23.1 kan ik niet goed plaatsen. Jullie?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: RF/vWs) <JIENECIl @minfin nl>
Datum: donderdag 16 jul. 2020 7:18 PM

Aan: 5.1.28 @minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) (IRF) <BR 7 minfin.nl>

Onderwerp: Garantie Mediq

Ha ERS

Wat betreft verlenging garantieverlening Mediq is iom EEES en Begrotingszaken de volgende lijn afgesproken.

De Kamer wordt als volgt geinformeerd:

1. Min WS stuurt zsm brief naar Kamer met nieuwe garantiekader.
2. Min VWS stuurt de bijbehorende ISB voor 2020 naar de MR/Kamer.
3. Het plafondbedrag (ik begrijp 23,1 mln) wordt in het garantiekader opgenomen (onderbouwing VWS op basis van

ervaringscijfers)

De MR wordt geinformeerd bij indiening van de ISB door Min VWS.

Succes met de afronding.

Groet,


